
Referat af ordinært beboermøde
Søndag d. 16. april kl. 10:00

1. Valg af dirigent og referent

Rannva vælges som dirigent og Klara som referent.

2. Aflæggelse af beboerrådets planer for det forstående år

Beboerrådet præsenterede kort sig selv.

Af projekter for det forstående år fylder særligt arbejdet med de nye skraldeløsninger og
opdatering af nordsiden. Bl.a. er landskabsarkitekter ved at undersøge, hvad der er af
muligheder grundet mange krav fra kommunen. Derudover arbejder beboerrådet med at
opdatere Solbakkens hjemmesiden, og hvordan kommunikationen fra beboerrådet til resten
af solbakkens beboere optimeres.

3. Fremlæggelse af DSI Kollegiet Solbakkens budget for 2023/2024 (se bilag 1A)
Rannva (Beboerrådets Formand) præsenterede budgettet, der ser fint ud. Pr. 1/8 kommer
der en huslejestigning på 3,64%.

Der har været en række forhøjede udgifter, da vi er gået fra en b-ordning til a-ordning, hvilket
medfører en række udgifter indtil alle er på den nye ordning, hvorefter det bør gør i plus. Der
har været tabte lejeindtægter af faciliteter grundet corona.

Budgettet godkendes enstemmigt.

4. Indkomne forslag

4.a Fitness (stillet af Benedikte lok. 102)
Motivation: Jeg har efterhånden oplevet flere gange at folk medbringer deres børn i
fitnessrummet og at de har været til gene for min træning. Genen opstår idet børnene har
fyldt flere maskiner, larmet og generelt været forstyrrende. Jeg foreslår derfor at man laver
en retningslinje for det at medbringe børn, så alle kan benytte rummet uden at blive
forstyrret.

Da Benedikte ikke var til stede, blev forslaget præsenteret af Klara (lok. 21).

Input blev drøftet. Der har blandt de fremmødte ikke været store udfordringer med børn i
rummet, men enighed om at børn af sikkerhedshensyn ikke bør lege med fitnessfaciliteterne,
og at børn ikke må være til gene for voksne, der træner. Enighed om at børn ikke bør
forbydes i fitnesscenteret, men at der kan hænges en seddel op i fitnesscenteret med udstyr
er forbeholdt de voksne.



Der er derfor ikke udarbejdet forslag til retningslinjer om at medbringe børn, da der ikke var
stemning for det.

4.b Døre på 11. sal (stillet af Rannvá lok. 129)
Motivation: Nogle af dørene på 11. sal har et problem med at låsene skiftevis fungerer og
ikke fungerer. Andre, eksempelvis fra opgang 16, har også oplevet problemer med dørene.
Det er specielt uheldigt når gangen til læsesalen bliver låst af fra både opgang 16 og 18 af,
hvor jeg to gange har oplevet at blive låst ude fra mine ting og computer der lå inde i
læsesalen. Jeg foreslår en ændring på de af dørene på 11. sal der regelmæssigt går i lås.

- Første og billigste løsning er at tage låsene af, hvor dørene fungerer uden nøgler.
Det kan gøres på en formiddag af Martin fra bbs.

- Anden og sikrere løsning er at købe kodelåse til dørene der ikke fungerer. Her er tale
om ca. 4000 kr pr dør inkl. montering. Det kan gøres efter august.

Det er ikke en mulighed at fornye de nuværene lås, da systemet er forældet, og vi alle derfor
ville skulle få nye nøgler oveni nye lås.

Flere af beboerne har oplevet problemer med forskellige døre. Der var enighed om, at der
bør kigges på en løsning og denne skal være fremtidssikret. Hvis låsene fjernes, hvilket der
var opbakning til, så bør der kigges på afskærmning af hensyn til børn. Enighed om at
droppe forslag med kodelås. Beboerrådet hører Kim, hvad han vurderer der er af løsninger.

5. Valg af repræsentanter og suppleanter til beboerrådet. Der kan vælges nye
menige medlemmer til beboerrådet.

Teitur og Lasse, der ikke var til stede på beboermødet, samt Julie der var deltagende vil
gerne i beboerrådet. Alle er enstemigt stemt ind.

Solbakkens organer blev kort præsenteret.

6. Eventuelt
- Astrid opfordrede til at byde ind, hvis beboere har input til det udendørs

renoveringsprojekt. Efterfølgende blev flere kollegianeres lange vej til nuværende
affaldsløsninger samt status for muligheder i forhold til godkendelser på nordsiden
drøftet.

- Jónas forslog mekanisk dør til kældervejen ud mod Vigerslev Alle, hvilket der var
enighed om er en god ide. Beboerrådet følger op på denne proves.

- Hertil blev det drøftet, at der bør ses på,hvordan cykelrummet organiseres bedst
muligt i kælderrummet.


